



Obshchestvennye nauki i sovremennost. 2013-2024

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 2 Volume . 2014

ABOUT LIBERALISM IN THE CONDITIONS OF MISBALANCE OF ECONOMY AND SOCIETY

Vladimir Kostyuk

Abstract

At the time when the economy and society has reached a certain level of complexity (operating “far from equilibrium”), a different concept of liberalism inevitably evolve in the direction of their convergence. Self-sufficient options for economic, social and political liberalism gradually disappear, giving way to the triune liberalism (economic, social and political at the same time, while eliminating the contradictions that arise between them). During this three-pronged liberalism future.

Keywords list (en): social liberalism, economic liberalism, political liberalism, individual freedom, competitive advantage, the behavior of the “close to balance” behavior “far from equilibrium

Date of publication: 03.03.2014

Citation link:

Kostyuk V. ABOUT LIBERALISM IN THE CONDITIONS OF MISBALANCE OF ECONOMY AND SOCIETY // Obshchestvennye nauki i sovremennost. – 2014. – Issue 2 C. 57-63 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-124/>

О ЛИБЕРАЛИЗМЕ В УСЛОВИЯХ НЕРАВНОВЕСИЯ ЭКОНОМИКИ И ОБЩЕСТВА

Костюк Владимир

Аннотация

Когда экономика и общество достигают определенного уровня сложности (функционируют “вдали от равновесия”), различные концепции либерализма неизбежно эволюционируют в сторону их сближения. Самодостаточные варианты экономического, социального и политического либерализма постепенно исчезают, уступая место триединому либерализму (экономическому, социальному и политическому одновременно, при устранении возникающих противоречий между ними). За таким триединым либерализмом будущее.

Ключевые слова: социальный либерализм, экономический либерализм, политический либерализм, индивидуальная свобода, конкурентное преимущество, поведение системы “вблизи” и “вдали от равновесия”

Дата публикации: 03.03.2014

Ссылка для цитирования:

Костюк В. О ЛИБЕРАЛИЗМЕ В УСЛОВИЯХ НЕРАВНОВЕСИЯ ЭКОНОМИКИ И ОБЩЕСТВА // Общественные науки и современность. – 2014. – Номер 2 С. 57-63 .
URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000616-9-1-ru-124/>